

သတ္တုပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှုအတတ်ပညာရပ်

၁။ CVT Myanmar သည် COVID-19 အခြေအနေ အရပ်ရပ်ကြောင့် မတ်လကုန်မှစ၍ ကျောင်းယာယီ ပိတ်ထားခဲ့ရပြီး ကျောင်းပြန်လည် ဖွင့်လှစ်မည့်အချိန်ကို ဇွန်လ ၁၅ ရက်နေ့နောက်ပိုင်းတွင် ပြန်လည်ကြေညာပါမည်ဟု မေလ ၁၅ ရက်နေ့က စာအမှတ် ၄ ဖြင့် တရားဝင် ကြေညာခဲ့ပါသည်။ သို့ ပါသောကြောင့် ယခင်ဧည့်လှည့် ဖွင့်လှစ်မည့် “လုပ်ငန်းခွင် အကြိုသင်တန်း” နှင့် ယခင်စက်တင်ဘာလတွင် ဖွင့်လှစ်မည့် “ လုပ်ငန်းခွင်နှင့် သက်မွေးပညာပေါင်းစပ်သင်ကြားခြင်း သင်တန်း” များကိုအောက်ပါအတိုင်း ဖွင့်လှစ်ရန်စီစဉ် ထားပါသည်။

သင်တန်းများ	လုပ်ငန်းခွင်အကြိုသင်တန်း	လုပ်ငန်းခွင်နှင့် သက်မွေးပညာပေါင်းစပ် သင်ကြားခြင်း (ပထမနှစ်)	လုပ်ငန်းခွင်နှင့် သက်မွေးပညာပေါင်းစပ် သင်ကြားခြင်း (ဒုတိယနှစ်)
သင်တန်းစမည့်လ	၃၁ ဇူလိုင်လ ၂၀၂၀	နိုဝင်ဘာလ ၂၀၂၀	ဇူလိုင်လ ၂၀၂၁
သင်တန်းကာလ	၁၂ ပတ်	၁၀ လ၊ သင်တန်းပြီးချိန် ဇူလိုင်လ ၂၀၂၁	၁၂ လ၊ သင်တန်းပြီးချိန် ဇွန် လ ၂၀၂၂
အချိန်	သောကြာနေ့ နှင့် တနင်္ဂနွေနေ့ (သင်ခန်းစာ ၉ ခု)	တပတ်တရက် (သင်ခန်းစာ ၉ ခု)	တပတ်တရက် (သင်ခန်းစာ ၉ ခု)
ဘာသာရပ်များ	Theory, Practical Training Course, English, Myanmar, Social Skills/General Education		
သင်တန်းကြေး	၁၅၀,၀၀၀ ကျပ်	၁၉၀,၀၀၀ ကျပ်	စုံစမ်းရန်
	သင်တန်းအတွက် လိုအပ်သော စာရွက်စာတမ်းများ၊ ကျောင်းဝင်ခွင့်၊ ကျောင်းသားကဒ်၊ သင်ခန်းစာဘာသာရပ် စာအုပ်ဖိုးများ၊ လက်တွေ့လေ့ကျင့်ခြင်း၊ စာမေးပွဲကြေးများ အားလုံး ပါဝင်ပြီးဖြစ်သည်။		
သင်တန်းဝင်ခွင့် လိုအပ်ချက်များ	အနိမ့်ဆုံး ၁၇ နှစ်၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ဓါတ်ပုံ ၂ ပုံ၊ အနိမ့်ဆုံးအထက်တန်း ပညာအရည်အချင်းထောက်ခံချက်၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်း မိတ္တူ။	လုပ်ငန်းခွင်အကြိုသင်တန်း အောင်မြင်ပြီးသူများ	လုပ်ငန်းခွင်နှင့် သက်မွေးပညာပေါင်းစပ်သင်ကြားခြင်း (ပထမနှစ်)အောင်မြင်ပြီးသူများ
အောင်လက်မှတ်	၁။ လုပ်ငန်းခွင်အကြို သင်တန်းဆင်းလက်မှတ်	၁။ လုပ်ငန်းခွင်နှင့် သက်မွေးပညာ ပေါင်းစပ်သင်ကြားခြင်း(ပထမနှစ်) အောင်လက်မှတ် ၂။ NNSA ကျွမ်းကျင် လက်မှတ်	၁။ လုပ်ငန်းခွင်နှင့် သက်မွေးပညာ ပေါင်းစပ်သင်ကြားခြင်း(ဒုတိယနှစ်) အောင်လက်မှတ် ၂။ NNSA ကျွမ်းကျင် လက်မှတ်
မျှော်မှန်းချက်များ	လုပ်ငန်းခွင်အကြိုသင်တန်းဖြေဆို အောင်မြင်ပြီးသော ကျောင်းသား များသည်လုပ်ငန်းခွင်သို့ဝင်ရောက် ရန် အခြေခံစာတွေ့ဗဟု သုတများ လက်တွေ့ လေ့ကျင့်မှုများရရှိပြီး ဖြစ်သည်။	လုပ်ငန်းခွင်သို့ ဝင်ရောက် လုပ်ကိုင် လျှက် ပိုမိုအဆင့် မြင့် သော ဘာသာရပ်များကို တပြိုင်နက် အလုပ်လုပ်ရင်း လေ့လာသင်ယူ ခွင့်ရှိသည်။	သက်ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများ တွင် ပိုမိုအဆင့်မြင့်သော ရာထူး အလုပ်အကိုင်များ လုပ်ကိုင်၍ အထူးပြု သင်တန်းများ ဆက်လက်သင်ယူနိုင်သည်။

၂။ CVT Myanmar သည် Non-Profit Organization ဖြစ်သည့်အလျောက် မြန်မာနိုင်ငံ ရှိလူငယ်လူရွယ်များ ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အတွက် ရည်ရွယ်၍ ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံရှိ လူငယ်များ အမှန်တကယ်သင်ကြားသော ဘာသာရပ်များအား မြန်မာနိုင်ငံ၏ လိုအပ်ချက်နှင့်အညီ သင်ကြားပို့ချလျက် ရှိပါသည်။ “လုပ်ငန်းခွင်အကြံပြုသင်တန်း” သို့ တက်ရောက်မည်ဖြစ်သော ကျောင်းသား/သူများ အနေနှင့် ကျောင်းသို့ လိုအပ်သော စာရွက်စာတမ်းများ (မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ဓါတ်ပုံ ၂ ပုံ၊ အနိမ့်ဆုံးအထက်တန်း ပညာအရည်အချင်း ထောက်ခံချက်၊ အိမ်ထောင်စု စာရင်းမိတ္တူ) ဖြင့် ယခုကြေညာချက်မှ ဇူလိုင် ၇ ရက် အတွင်း လာရောက် အပ်နှံ နိုင်ပါသည်။ သင်တန်းကြေးကို ကျောင်းတွင်လည်းကောင်း အောက်ပါ CVT Myanmar ဘဏ်အကောင့်များသို့ လည်းကောင်း ပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။

KBZ Bank Account: 04530404502614101 (သို့မဟုတ်) AYA Bank Account: 0157222010007264

ဘဏ်သို့ငွေလွှဲပါက ကျောင်းသားအမည်၊ ဖုန်းနံပါတ်နှင့် သင်တန်းအမည် ထည့်သွင်းပေးရန်လိုအပ်ပါသည်။

သင်တန်းအစီအစဉ်၊ ပို့ ချမည့်ဘာသာရပ်များ အသေးစိတ်ကို www.cvtmyanmar.com နှင့် **CVT Myanmar Facebook page** တွင် ဝင်ရောက်လေ့လာရန် အကြံပြုအပ်ပါသည်။

CVT Myanmar

သတင်းနှင့်ပြန်ကြားရေးဌာန

အမှတ်(၂၇)အာနန္ဒာဘုရားလမ်းနှင့်မေဃဝတီလမ်းထောင့်၊ဘဝမြင့်ရပ်ကွက်၊ သင်္ဃန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ရန်ကုန်မြို့။

ဖုန်း - ၀၉ ၇၃၁ ၆၆ ၂၀၆၊ ၀၉ ၂၅၀ ၆၄၀ ၆၀၈

Google Map: CVT Myanmar PTC

Metal Technician Course

သတ္တုပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှု အတတ်ပညာသည် သတ္တုပုံသွင်းခြင်း၊ စက်ခုတ်စားခြင်း၊ လျှပ်ပန်း ဂဟေဆက်ခြင်းနှင့် ချိုးခေါက်ခြင်း၊ ပန်းပဲထုခြင်း၊ ပုံလိုမုံခြင်း စသော စက်မှုပုံပြုခြင်း နည်းလမ်းစဉ်များဖြင့် စက်ပစ္စည်း အစိတ်အပိုင်းများ၊ ကိရိယာပစ္စည်းများနှင့် လူသုံးကုန်ပစ္စည်းများကို ထုတ်လုပ်ပေးသည့် သက်မွေးအတတ်ပညာရပ်တစ်ခုဖြစ်သည်။ ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံမှ သတ္တုအတတ်ပညာ ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များကိုယ်တိုင် လေ့ကျင့်ပေးထားသည့် သတ္တုပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှု အတတ်ပညာနယ်ပယ်မှာ အတွေ့အကြုံ ရင့်ကျက်ပြီး အရည်အချင်း ပြည့်ဝတဲ့ ဆရာတွေမှ သင်ကြားပေးလျက်ရှိပါသည်။



သင်တန်းများ	လုပ်ငန်းခွင်အကြိုသင်တန်း	လုပ်ငန်းခွင်နှင့် သက်မွေးပညာ ပေါင်းစပ် သင်ကြားခြင်း (ပထမနှစ်)	လုပ်ငန်းခွင်နှင့် သက်မွေးပညာပေါင်းစပ် သင်ကြားခြင်း (ဒုတိယနှစ်)
သင်တန်းစမည့်လ	၃၁ ဇူလိုင် ၂၀၂၀	နိုဝင်ဘာလ ၂၀၂၀	ဇူလိုင်လ ၂၀၂၁
သင်တန်းကာလ	၁၂ ပတ်	၁၀ လ၊ သင်တန်းပြီးချိန် ဇူလိုင်လ ၂၀၂၁	၁၂ လ၊ သင်တန်းပြီးချိန် ဇွန် လ ၂၀၂၂
အချိန်	သောကြာနေ့နှင့်တနင်္ဂနွေနေ့ (သင်ခန်းစာ ၉ ခု)	တပတ်တရက် (သင်ခန်းစာ ၉ ခု)	တပတ်တရက် (သင်ခန်းစာ ၉ ခု)
ဘာသာရပ်များ	Theory, Practical Training Course, English, Myanmar, Social Skills/General Education		
	၁၅၀,၀၀၀ ကျပ်	၁၉၀,၀၀၀ ကျပ်	စုံစမ်းရန်
သင်တန်းကြေး	သင်တန်းအတွက် လိုအပ်သော စာရွက်စာတမ်းများ၊ ကျောင်းဝင်ခွင့်၊ ကျောင်းသားကဒ်၊ သင်ခန်းစာဘာသာရပ် စာအုပ်ဖိုးများ၊ လက်တွေ့လေ့ကျင့်ခြင်းအားလုံး ပါဝင်ပြီးဖြစ်သည်။		
သင်တန်းဝင်ခွင့် လိုအပ်ချက်များ	အနိမ့်ဆုံး ၁၇ နှစ်၊ မှတ်ပုံတင် မိတ္တူ၊ ဓါတ်ပုံ ပုံ၊ အနိမ့်ဆုံး အထက်တန်း ပညာ အရည်အချင်း ထောက်ခံချက်၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်း မိတ္တူ။	လုပ်ငန်းခွင်အကြို သင်တန်း အောင်မြင်ပြီးသူများ	လုပ်ငန်းခွင်နှင့် သက်မွေးပညာ ပေါင်းစပ် သင်ကြားခြင်း (ပထမနှစ်)အောင်မြင်ပြီးသူများ